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Társy József irodavezető 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 
Agyagási Dezső kulturális referens 
 
Homa János tanácsnok köszöntötte a bizottság tagjait, illetve a megjelenteket. Megállapította, 
hogy a bizottság határozatképes.  Két napirend tárgyalására kerül sor. Kérdi, hogy mindenki 
megkapta-e a kiküldött előterjesztéseket, és elfogadják-e azok tárgyalását. Megállapította, 
hogy a bizottság elfogadta a napirendek tárgyalását. 
 

1. Javaslat az Egri Kulturális és Művészeti Közpopnt TÁMOP-3.2.3/08/1 „Építő 
Közösségek”- közművelődési intézmények az egész életen át való tanulásért 
pályázatának benyújtásához (KB., Kgy.) 

  Előterjesztő: Társy József irodavezető 

  Előadó: Agyagási Dezső kulturális referens 

      Meghívott: Ponyi László igazgató, EKMK 
 
 
Homa J: Köszönti irodavezető urat, kérdi, hogy van-e kiegészíteni valója? 
 
Társy J.: Köszöni a szót. A kiosztásos anyag elkészítését az indokolta, hogy először a KGB 
tárgyalta az anyagot, amely nem támogatta azt, másodszor a PB tárgyalta az eredeti 
előterjesztést, melyet azokkal a kiegészítésekkel támogatott, melyek most bedolgozásra 
kerültek az anyagba. A kiegészítések arra irányultak, hogy bemutatásra kerüljön az, hogy a 
fejlesztéseket követően előírt 5 éves fenntartási kötelezettségnek milyen költségvetési 
kihatása van. Amint az anyagban is bemutatásra került, ennél a pályázatnál döntően 
számítógépes fejlesztésekről van szó, a humán feltételek intézményem belül biztosíthatók, 
ezért közvetlen költségvetési kihatása – nyertes pályázat esetén – a fejlesztéseknek nem lesz. 
 
Császi Cs.: Számára nem derül ki, hogy milyen volumenű az anyagban szereplő 
felnőttképzés, ez mit takar? 
 
Ponyi L.: Lényegében egy 100 milliós pályázatot takar az előterjesztés, melyet konzorciumi 
formában kívánnak benyújtani. A pályázaton való részvétel önerőt nem igényel. Saját 
közművelődési területükhöz kapcsolódó felnőtt képzések beindításáról van szó a Forrás 
Közösségi Házban. A párhuzamosságok elkerülése céljából elvették a kapcsolatot a 
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Munkaügyi Központtal. A másik partner az egri főiskola, ahol közművelődési szakemberek 
képzése folyik, s különböző speciális továbbképzéseknél működhetnek együtt. 
 
Csákvári A.: Jónak tartja, hogy a kulturális és oktatási iroda össze lett vonva, mivel Társy úr 
ott volt tegnap az Oktatási Bizottság ülésén, ahol a TISZK által végzett képzésekről volt szó, 
így látja a különböző képzések közötti összefüggéseket. Nem kellene olyan képzésekre 
alapozni, melyeket a TISZK már végez. Az jó, hogy az EKMK infrastruktúrában ezzel a 
pályázattal nyerni fog, a számítógépes hálózatuk bővülni fog. Csak ismételten kéri, hogy 
nehogy párhuzamos képzésekre kerüljön sor, lásd pl. a TISZK által végzett képzéseket. 
 
Homa J.: Van e még   valakinek további kérdése? Amennyiben nincs, kéri a bizottságot, hogy 
szavazzon. 

1/2009.(I.21.) sz. KB. döntés 

EMJV. Közgyűlése Kulturális Bizottsága megtárgyalta az EKMK TÁMOP-3.2.3/08/1 
„Építőközösségek” – közművelődési intézmények az egész életen át tartó tanulásért című 
pályázatának benyújtásáról szóló előterjesztést, s a határozati javaslatnak megfelelően 7 
igen szavazattal támogatja annak Közgyűlés elé való terjesztését.  
 

2. Előterjesztés az Agria Film Kft és a Művészetek Háza Eger Kht. által működtetett 
ART mozik 2008. évi gazdálkodásáról (KB., Kgy.) 

  Előterjesztő: Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 

  Meghívottak: Kiss Lajos ügyvezető ig., és Ponyi László az EKMK igazgatója 

 
Homa János: Jelzi, hogy Kiss Lajos úr az Agria Film Kft. ügyvezetője egyéb elfoglaltsága 
miatt az ülésen nem tud részt venni, kéri, hogy az anyagot a bizottság fogadja el. Kérdi az 
előterjesztő irodavezető asszonyt, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valója?  
 
Juhászné dr. K. E.: Helyesbíteni szeretne, mivel a cím megváltozik. Ahol a Művészetek Háza 
szerepel, az EKMK-ra változik, és fordítva. Kérik majd Kiss Lajos urat, hogy próbáljon 
precízebb költségmegosztást bemutatni a két mozi vonatkozásában. Ne 50-50%-os, hanem 
precízebben mutassa be a költségek megoszlását, mivel ha ez korrigálásra kerül, jóval kisebb 
lesz az Art mozi vesztesége, mint ami a mostani táblázatból kitűnik. Az is lényeges, hogy a 
normatív támogatás igényelhető az Agria Film Kft-nél. Ha erre állami pénzt is le lehet hívni, 
akkor ezzel úgy kellene gazdálkodni, hogy minél kisebb legyen a veszteség. Az EKMK-val 
összefüggésben van az anyagban egy korrigált bevétel sor, ami a jegybevétel és a pályázati 
pénzek összessége. Itt nincs lehetőség állami támogatás lehívására. Ennél viszonylag kisebb a 
veszteség, de a veszteségek kisebbek, mint a vagyongyarapodás. A felújítás a két 
intézményben ebből lezajlott, tehát elmondható, hogy mindenképpen megérte. Kicsit 
módosítanak majd a határozati javaslaton. Így nem az kerülne bele, hogy a párhuzamosságok 
kerüljenek megszüntetésre, hanem az, hogy meg kell vizsgálni az Art mozik további 
együttműködésének lehetőségét, készüljön egy részletes elemzés a látogatottságról, illetve a 
költségekről. Ezek után kell eldönteni 2010-re, hogy hogyan tovább. Az első határozati 
javaslatot megerősítik, tehát javasolják, hogy a megjelölt számokkal fogadja el a közgyűlés az 
Agria Film Kft. 2009. évi üzleti tervét. 
 
Császi Cs.: Akkor hogy is hangzik a második döntési javaslat? 
 
Juhászné: EMJV közgyűlése felkéri a polgármesteri hivatalt, hogy az EKMK és az Agria Film 
Kft. vezetőinek bevonásával vizsgálják meg az Art mozik további együttműködésének 
lehetőségét, és készüljön egy részletes elemzés a látogatottságról illetve a költségekről. 
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Homa J.: Amennyiben nincs több észrevétel, azt javasolja, hogy az irodavezető asszony által 
tett módosítással fogadja el a bizottság az előterjesztést. 
 

2/2009.(I.21.) sz. KB. döntés 

Eger Megyei Jogú Város Kulturális Bizottság megtárgyalta az Agria Film Kft. valamint az 
Egri Kulturális és Művészeti Központ által működtetett ART mozik 2008. évi 
gazdálkodásáról szóló előterjesztést, melyet 7 igen szavazattal Közgyűlési elfogadásra 
javasol. (Az első döntési javaslatot megerősítette, míg a másodikat az irodavezető asszony 
fenti módosításával fogadta el.) 
 
 
Egyebek: 
 
Homa János tanácsnok úr az ülés végén a bizottság tagjainak figyelmébe ajánlotta a holnapi, a 
Magyar Kultúra Napja alkalmából rendezendő ünnepi programokat. (3 esemény kerül 
megrendezésre) Reméli, hogy a bizottság tagjai megkapták a meghívókat és lehetőség szerint 
részt is vesznek a programokon. 
Második felvetésként tájékozatta a bizottságot arról, hogy Dohnál Tibor festőművész kb. 
három héttel ezelőtt megkereste abból az alkalomból, hogy Nagy László halálának 31. 
évfordulója kapcsán Egerben emlékezzünk meg erről. Rendezzünk egy emlékkonferenciát, 
ahová a költészet és a közélet kiválóságait hívják meg az emlékezésre és 
együttgondolkodásra. Az előkészületek megtétele után január 30-án a Bródy Sándor Megyei 
és Városi Könyvtárban kerül megrendezésre a rendezvény, a Nagy László Emléknap. Kéri a 
Kulturális Bizottság tagjait, hogy támogassák az ötletet, és akinek az időpont alkalmas, az 
vegyen is részt az emlékülésen. 
 

K.m.f. 
 
 
 
 

…………………………..                                                     ..……………………………                                          
     Homa János s.k.                                                                      Agyagási Dezső s.k. 
         tanácsnok                                                                              jegyzőkönyvvezető 
 
 


